
Formulier - Mondelinge vraag

Hilde Bruggeman (Open Vld) op 05-10-2019 14.05 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Subsidieaanvraag bij OVAM voor testproject "groepsaankoop asbesthoudende dakvervanging en
leidingisolatie" 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Het provinciebestuur heeft als taak Oost-Vlaamse woningen mee asbestveilig te maken. 
  
Concrete vragen:
Er werd door het provinciebestuur een projectaanvraag ingediend bij OVAM voor een
"samenkoopformule" voor de vervanging van asbesthoudende dakbedekking en gevelbekleding
enerzijds én voor de verwijdering van asbesthoudende leidingen anderzijds. De steden en
gemeenten werden hiertoe gecontacteerd om mee in te stappen in dit project. Vanuit de gemeenten
heb ik vernomen dat deze subsidieaanvraag door OVAM nog niet of niet werd goedgekeurd.
Waarom werd dit (nog) niet goedgekeurd? Wat is de reden? Welk gevolg wordt hieraan gegeven?
Wordt er volgend jaar opnieuw een aanvraag ingediend? Hoeveel gemeenten hebben hierop
ingetekend? 
  


